

School of Dance 舞蹈學院

1st Round Audition Results 第一階段遴選結果

Gifted Young Dancer Programme (GYDP)

《青年精英舞蹈計劃》

The following candidates are invited to attend Final Round Audition on **5 May 2025 (Mon)**. Please refer to the Audition Schedule for details.

下列 入圍考生請於 **2025 年 5 月 5 日 (星期一)** 參加最後階段遴選，詳情可參閱遴選時間表。

Candidates will be given a 1-minute solo work to undertake. Candidates should bring along your own music as accompaniment for the repertory work. You are recommended to save the music in the digital device (smart phone or iPad), USB and CD are NOT accepted.

考生須即場表演 1 分鐘獨舞。考生須自備音樂作為表演舞蹈劇目之用。建議播放音樂方式為電子器材，例如電話或平板電腦，學院並不接受以 USB 及光碟播音樂。

Selected Candidates (Group A) 入圍考生 組別 A:

Date 日期: 5 May 2025 (Mon) 2025 年 5 月 5 日 (星期一)
Time 時間: 9:15-10:30am 上午 9:15-10:30
Venue 地點: Dance Studio 8, 3/F, The Hong Kong Academy for Performing Arts
香港演藝學院 3 樓 8 號舞蹈室

GYDP25006	GYDP25019	GYDP25027	GYDP25036	GYDP25041
GYDP25044	GYDP25045	GYDP25049	GYDP25050	GYDP25057
GYDP25063	GYDP25074	GYDP25080	GYDP25083	GYDP25094
GYDP25099	GYDP25111	GYDP25119	GYDP25120	GYDP25134
GYDP25146	GYDP25166	GYDP25168	GYDP25192	GYDP25205

Selected Candidates (Group B) 入圍考生 組別 B:

Date 日期: 5 May 2025 (Mon) 2025 年 5 月 5 日 (星期一)
Time 時間: 10:45am-12:00nn 上午 10:45 – 中午 12:00
Venue 地點: Dance Studio 8, 3/F, The Hong Kong Academy for Performing Arts
香港演藝學院 3 樓 8 號舞蹈室

GYDP25004	GYDP25009	GYDP25022	GYDP25040	GYDP25042
GYDP25051	GYDP25061	GYDP25065	GYDP25068	GYDP25069
GYDP25071	GYDP25072	GYDP25075	GYDP25078	GYDP25085
GYDP25101	GYDP25104	GYDP25115	GYDP25117	GYDP25121
GYDP25124	GYDP25125	GYDP25130	GYDP25132	GYDP25137
GYDP25139	GYDP25140	GYDP25152	GYDP25165	GYDP25182
GYDP25201				

Selected Candidates (Group C) 入圍考生 組別 C:

Date 日期: 5 May 2025 (Mon) 2025 年 5 月 5 日 (星期一)
Time 時間: 12:15 -1:30pm 下午 12:15 – 13:30
Venue 地點: Dance Studio 8, 3/F, The Hong Kong Academy for Performing Arts
香港演藝學院 3 樓 8 號舞蹈室

GYDP25002	GYDP25010	GYDP25015	GYDP25016	GYDP25017
GYDP25028	GYDP25034	GYDP25046	GYDP25052	GYDP25053
GYDP25062	GYDP25064	GYDP25067	GYDP25084	GYDP25089
GYDP25091	GYDP25092	GYDP25096	GYDP25105	GYDP25113
GYDP25118	GYDP25147	GYDP25148	GYDP25163	GYDP25164
GYDP25173	GYDP25174	GYDP25175	GYDP25185	GYDP25187
GYDP25191	GYDP25208			

* Please bring along with your HK Identity Card / Passport / 中國身份證 / 通行證 and report to the Registration Counters (Lift Lobby, 3/F) at least 30 minutes before your session starts.

* 請帶您的香港身份證 / 護照 / 中國身份證 / 通行證，於遴選時間開始前最少 30 分鐘到登記處（電梯大堂，3 樓）登記。

Guideline for Dress Code / Bad Weather Arrangement

Dress code :

- leotard or tight fitting T-shirt/top
- tights, shorts or jazz pants (rolled up)
- soft ballet/dance shoes or bare feet
- hair should be tidy and off the face
- all jewellery should be removed
- **baggy clothes, jeans, skirts and dance sneakers are not permissible**

Bad Weather Arrangement :

- If Typhoon Signal No. 1 or 3 or Amber or Red Rainstorm Warning is hoisted , audition will **continue** as usual.
- If Typhoon Signal No. 8 (or above) or Black Rainstorm Warning is hoisted, audition will be **cancelled** automatically. You will be notified of alternative arrangements.
- If Typhoon Signal No. 8 (or above) or Black Rainstorm Warning is lowered at or before 7 am, audition will **take place as usual**.

服裝/惡劣天氣安排指引

服裝：-緊身舞衣或貼身短袖圓領汗衫
-緊身褲、襪褲或爵士舞褲（請把褲腳捲起）
-技巧鞋/芭蕾舞鞋或赤腳

- 整潔頭髮及須看見面孔
- 不可配戴任何飾物
- 不可穿著鬆身衣服、牛仔衫/褲、短裙及舞蹈運動鞋

惡劣天氣安排：

- 如天文台懸掛 1 或 3 號颱風訊號或黃或紅雨警告訊號，面試則會照常舉行。
- 如天文台懸掛 8 號或(以上)颱風訊號或黑雨警告訊號，面試則會取消。
你將被通知日後的安排。
- 如天文台於上午 7 時或以前除下 8 號或(以上)颱風訊號或黑雨警告訊號，
面試則會照常舉行。

GYDP 青年精英舞蹈計劃
School of Dance 舞蹈學院
25 Apr 2025